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Betreft: Schriftelijke vragen van Liberale Partij Maastricht inzake Openstaande winkeldeuren. 

 
Geacht college, 

 
Stroom- en gasrekeningen zijn voor de meesten onbetaalbaar geworden, waarschijnlijk ook voor de winkels 
in de binnenstad. De gemeente zet zelf in op energiebesparing door het gebouw eerder te sluiten en de 
verwarming lager te zetten.  
Toch is te zien dat bij bijna alle winkels in de binnenstad gewoon de winkeldeur nog steeds wagenwijd open 
staat, alsof er niet bespaard hoeft te worden op verwarmingskosten. Zeker nu het tamelijk koud is moet er 
hard gestookt worden. Winkelpersoneel geeft aan dat het koud is met de deur open en dat er hard 
gestookt moet worden, omdat de baas dat bepaalt. De deur mag niet dicht.  Directie/management van die 
winkelketens voeren dus nog steeds geen energiezuinig en duurzaam beleid uit.  
Onlangs zijn er in de binnenstad nog affiches verspreid met de tekst “wij zijn open” om een duurzaam 
beleid uit te voeren en de winkeldeur dicht te houden. Schijnbaar heeft dat geen effect gesorteerd bij de 
bazen van de winkelbedrijven.  
De Liberale Partij Maastricht krijgt het idee dat de ene winkel de winkeldeur openhoudt omdat de anderen 
de deur ook niet dicht houden. Er wordt naar elkaar gekeken.  
Dus verantwoord omgaan met energie en verwarming komt pas van de grond als iedere winkel de 
winkeldeur dicht houdt. Er zal dus leiding genomen moeten worden op dit punt.  
Wij vinden dat het college dat moet doen. 
Aangezien dit college duurzaamheid in haar coalitieakkoord heeft opgenomen en zegt hier serieus mee aan 
de slag te gaan, zijn wij van mening dat zij ook de taak heeft om deze kwestie op te pakken omdat aan de 
andere kant van de tafel het besef (nog) ontbreekt. 

1. Voelt u zich verantwoordelijk dat er in de winkelstad zuinig met warmte en energie omgesprongen 
wordt door de winkelbranche en bent u bereid om actie te ondernemen door met de directie van 
deze winkelbranches in gesprek te gaan? 

2. Bent u bezorgd dat Maastricht geen goed imago krijgt als in de binnenstad zo met warmte en 
energie wordt omgesprongen? 

3. Bent u bereid om regels/voorschriften te maken over deze kwestie, zo nee waarom niet? 
4. Zijn er ondernemers die bij de gemeente aankloppen omdat ze het financieel niet redden maar niet 

de noodzakelijke maatregelen op dit gebied nemen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Kitty Nuyts 

Liberale Partij Maastricht 


